

Referat fra styremøte i Telemark bygdekvinnelag

Sted: Landbrukets Hus

Dato: Torsdag 15. mai -25.

Frammøtte: Laila Glittenberg Moen
Tora Skjerkholt Aarnes
Wenche Jorunn Simonsen
Ingebjørg Aketun
Mariann Eidissen
Forfall: Turid Stalsberg
Henriette Selbo Karlsen

Sak 19/25 Godkjenning av innkalling, saksliste

Innkalling og saksliste ble godkjent

Referatsaker

Referat fra styremøtet 01. april ble godkjent

Referat fra arb.gr, Dyrsku'n, 9. april ble gjennomgått. Viktige punkt her er:

- De estiske damene kommer som før
- Forbedring av pauserommet og ammerommet blir gjort
- Nøysom er fortsatt i fokus
- Samarbeidet med Århus gård om aktiviteter og utstilling fortsetter
- Norges bygdekvinnelag har redigert filmen vi laget i 2024 som vi kan la svive på storskjermen. Anne Irene Mykr (styreleder i NBK) blir med på vår stand alle 3 dagene.
- Vi serverer lapper, potetlomper, grønnsakssuppe, én rett tradisjonsmiddag, dessert.
- Delfinale til NM i potetkrelling arrangeres søndag
- Har lokallaga noe de vil vise bort?
- Børre Solberg fra Sogn jord- og hagebruksskole skal holde foredrag i teltet Møt Landbruket sammen med Anne Irene Myhr på lørdag. Børre Solberg har en enkel stand oppe hos oss på lørdag.

Det ble også kort oppsummert fra årsmøtet til Studieforbundet Kultur og tradisjon 9. april der Tora ble valgt inn i styret og fra representantskapsmøtet i Telemark landbruksselskap 10. april der Tora og Laila møtte. Laila møtte som ordfører.

Vedtak

Rutine for referat: Styret ønsker følgende rutine for styremøtereferat

- Referenten ferdigstiller referatet og sender det til leder for godkjenning.



- Deretter sendes referatet alle styremedlemmer som får ei uke på å gi tilbakemelding på referatet.
- Referatet legges så ut på hjemmesida vår.

Sak 20/25 Innkomne skriv og andre orienteringssaker

Norges bygdekvinnelag kartlegger lokallagenes deltakelse i beredskapsrådene i kommunene, svarfrist 18 mai. E-post er send lokallaga. Det hadde ikke kommet inn noen forslag fra lokallaga til styremøtet.

Norges Bygdekvinnelag inviterer til: Forslag på årets lokallag, svarfrist 1.juni til distriktslaget, se [Fyll inn forslagsskjemaet](#)

Sak 21/25 Regnskapsrapport pr. 30. april 2025

Vedtak: Regnskapet ble gjennomgått.
Regnskapsfører oppfordres til å benytte noe mer beskrivende tekst i Hovedboka slik at styret lettere kan relatere beløpene til rett aktivitet. Resultatregnskap pr. april følger som vedlegg

Sak 22/25 Årets lokallag: Skal vi innføre det i Telemark også og hva med kriterier?

Norges Bygdekvinner inviterer til forslag på årets lokallag. Ønsket er å synliggjøre all den gode aktiviteten som skjer i lokallagene i Norge. Spørsmålet som ble drøftet på styremøtet i denne saken gjelder om Telemark skal innføre en egen tevling om å vinne pris for Beste lokallag i vårt fylke.

Vedtak: Etter nøye drøfting konkluderer styret med at idéen om en egen markering av Telemarks beste lokallag er god, men det krever tydelige kriterier, tid for å gjøre faktasjekk og tid for en sikker konklusjon og utvelgelse. Styret mener vi **ikke** har nødvendig kapasitet til å innføre en fylkestevling og vil derfor sette idéen på vent.

Sak 23/25 Søknader og støtte til bokutgivelse «Firfletting»

Bak bokprosjektet står Torhild Aavik og Marthe Haugerud.
De skriver: *Målet med prosjektet er å lage ei bok der ein viderefører kunnskapen om Firfletting og kan lære seg handverket gjennom tekst, bilder og evt. Filmsnuttar. Dette er av stor betydning da Torhild bærer hovedkunnskapen i*



Norden aleine. Nokre få andre kan og kjenner til teknikken, men ingen kan halde kurs eller kjenner inngående til håndverket, mønster og faguttrykk.

Vedtak: Styret finner ikke rom for å gi økonomisk støtte til bokutgivelsen, men vi vil gjerne kjøpe noen eksemplarer når boka kommer. Dersom forfatterne ønsker det, kan vi være åpne for at boka selges på Telemark bygdekvinners arenaer.

Sak 24/24 Innkommen sak fra Solum BK, bruk av overskuddet fra Dyrsku'n.

Solum BK har sendt et brev der de skriver følgende:» *Det ble lovet å dele overskuddet fra Dyrsku'n for å få lagene til å sende sine medlemmer for å jobbe på stand.»*

Videre skriver de: «*Overskuddet er brukt på investeringer som kjøp av takker, storskjerm og film».*

Solum konkluderer med at dette ble feil bruk av «overskuddet», da lokallaga som stilte på stand ble lovet betaling fra det samme overskuddet som viste seg å bli lite.

Vedtak:

1. Styret tar innspillet fra Solum til orientering.
Styret vil understreke prinsippene som ha vært gjeldende til nå at kostnadene som tilhører det enkelte arrangement skal føres på det arrangement det gjelder.
2. Årsmøtevedtaket i 2025 pålegger distriktsstyret å jobbe for et vesentlig overskudd fra Dyrsku-aktiviteten i 2025. Dette er årsmøtes ambisjon som styret må ta på alvor fordi overskuddet skal komme lokallaga som deltar til gode.
Disponering av overskuddet ble vedtatt i sak 6 Budsjett 2025, **sitat fra årsmøteprotokollen:**
«Det var mange kommentarer til budsjettet. Særlig ble det poengtert at vi må tilstrebe større overskudd fra Dyrsku'n. Fordelingsmodellen av overskuddet vedtatt på årsmøtet 2024 står ved lag. Vedtak: Budsjett 2025 med kommentar om ambisjon om å få større overskudd ut av Dyrsku-arrangement ble enstemmig vedtatt.»
Fordelingsmodellen det refereres til ble vedtatt i Sak 7b/ 2024 , pkt. 2, sitat:
 - *Dele overskudd 50/50 distriktslag/lokallag etter antall vakter.*
 - *Gratis inngang for den som tar vakt.*
 - *Loddtrekning blant vaktene om betalt kontingent*
 - *Norm 4 timers vakter*
 - *Mulig gratis parkering*
3. Bokføring av kostnadene vil alltid være en sak som må vurderes. Styret vil også for 2025 alltid vurdere den riktige måten for bokføring av inntekter og



utgifter for et hvert arrangement slik at vi får et riktig bilde av økonomien for alle våre tiltak.

Sak 25/25 Adventskalenderen 2025

Vedtak: Det blir kalender også i år med fordeling på inntektene som i fjor 40/60
Lokallaga inviteres til å gi en gevinst til kr. 500.
Aspelund kontaktes for layout og trykk.

Sak 26/25 Åpen post
Bunadsparade på Dyrsku`n.
TBK bør gå under en egen fane eller flagg. Det jobbes videre med idéen

Neste møte er 16.juni 2025

Ref:

Laila Glittenberg Moen (leder)

Tora Skjerkholt Aarnes (referent)

